
 

 

 

     

 

Αθήνα, 8 Ιουλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: «Λάρισα: Κλειστό το Περιφερειακό Ιατρείο Σωτηρίτσας» 

 

Ενημερωθήκαμε πως το Σάββατο 4/7/2020 μια γυναίκα κινδύνευσε να χάσει 

τη ζωή της καθώς, ενώ απολάμβανε το μπάνιο της στον Αγιόκαμπο Λάρισας, 

δέχθηκε τσίμπημα από τσούχτρα.  

Η οικογένεια απευθύνθηκε αρχικώς στο Λιμεναρχείο που τους έδωσε 

κατεύθυνση προς το Περιφερειακό Ιατρείο της Σωτηρίτσας, το οποίο, όμως, 

βρήκαν κλειστό. 

Έπειτα από συνεννόηση με κάτοικο της περιοχής μετέβησαν άμεσα με Ι.Χ., 

λόγω μη διαθεσιμότητας ασθενοφόρου, στο Κέντρο Υγείας Αγιάς, όπου οι 

γιατροί επιλήφθηκαν της κατάστασης και η γυναίκα, που είναι αλλεργική, 

διέφυγε τον κίνδυνο. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω και με δεδομένα πως μιλάμε για μια περιοχή με 

πάνω από 20.000 παραθεριστές και πως η απειλή του κορωνοϊού καθιστά 

επιτακτική την υγειονομικά και λειτουργικά άριστη κατάσταση όλων των 

δομών υγείας, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:   

1. Είναι ενήμερος για το προαναφερθέν περιστατικό; 

2. Για ποιο λόγο ήταν κλειστό το Περιφερειακό Ιατρείο Σωτηρίτσας το 

Σάββατο 4/7/2020; 
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3. Ποιο είναι το ωράριο λειτουργίας του Περιφερειακού Ιατρείου 

Σωτηρίτσας, πόσους γιατρούς προβλέπεται να απασχολεί και πόσους 

τελικά απασχολεί; 

4. Υπήρξε επίσημη ενημέρωση του Υπουργείου και των κατοίκων για τη 

μη λειτουργία του Περιφερειακού Ιατρείου το Σάββατο 4/7/2020;  

5. Ποια η δυναμική του Κέντρου Υγείας Αγιάς σε νοσηλευτικό και ιατρικό 

προσωπικό, τι ειδικότητες γιατρών υπάρχουν και πόσα ασθενοφόρα; 

6. Θεωρείτε πως το Κέντρο Υγείας Αγιάς επαρκεί για να καλύπτει τις 

ανάγκες όχι μόνο των μόνιμων κατοίκων της περιοχής, αλλά και των 

παραθεριστών; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




